

以赛亚书 61:1

1 “主耶和华的灵在我身上，因为耶和华用膏膏我，叫我传好信息给谦卑的人[a]，差遣我医好伤心的人，报告被掳的得释放、被囚的出监牢，

1 The Spirit of the Sovereign Lord is on me, because the Lord has anointed me to proclaim good news to the poor. He has sent me to bind up the brokenhearted, to proclaim freedom for the captives and release from darkness for the prisoners,[a]

恩膏的传扬





见证人

以赛亚书 43:10

10 耶和华说：“你们是我的见证，我所拣选的仆人。既是这样，便可以知道，且信服我，又明白我就是耶和华，在我以前没有真[a]神，在我以后也必没有。

10 “You are my witnesses,” declares the Lord, “and my servant whom I have chosen, so that you may know and believe me and understand that I am he. Before me no god was formed, nor will there be one after me.

以赛亚书 43:12

12 我曾指示，我曾拯救，我曾说明，并且在你们中间没有别神。”
所以耶和华说：“你们是我的见证，
我也是神。”

12 I have revealed and saved and proclaimed
— I, and not some foreign god among you.
You are my witnesses,” declares the Lord,
“that I am God.



马可福音 3:27

27 没有人能进壮士家里抢夺他的家具，必先捆住那壮士，才可以抢夺他的家。

27 In fact, no one can enter a strong man's house without first tying him up. Then he can plunder the strong man's house.



罗马书 12:1

5 所以弟兄们，我以神的慈悲劝你们，将身体献上，当做活祭，是圣洁的，是神所喜悦的，你们如此侍奉乃是理所当然的。

1 Therefore, I urge you, brothers and sisters, in view of God's mercy, to offer your bodies as a living sacrifice, holy and pleasing to God—this is your true and proper worship.